

獸醫病理生物學研究所「102 年度研究生研究成果發表」壁報論文展示名單

| 發表人  | 壁報論文題目  |
|------|---|
| 副臨床組 |   |
| 陳彥伯  | 銀增強免疫金標定大鼠肝細胞之內質網<br>Silver enhanced immunogold localization on endoplasmic reticulum enzymes of rat hepatocyte   |
| 林晏丞  | 母豬經 E2 次單位疫苗免疫後其仔豬移行抗體之監控<br>Monitoring maternal antibody from sows boosted with CSFV E2 subunit vaccine  |
| 吳典諺  | 脾臟摘除雛雞對家禽里奧病毒接種之性狀探討<br>The Evaluation of Liver of Splenectomied chicks on Avian Reovirus 2408 Inoculation  |
| 朱家俞  | 探討瘦體素對頸神經背根神經節截斷傷害之影響<br>The effect of leptin in the transected cervical dorsal root injury   |
| 蔡伊婷  | 輪點病毒基因改造木瓜回交果實對小鼠及大鼠之免疫毒理安全性評估<br>The Effect of Genetically Modified Papaya Fruits Resistant to Papaya Ring Spot Virus on Immune System in Mice and Rats  |
| 基礎組  |   |
| 葉伯源  | 冠狀病毒正股次級基因體蘊含形成負股次級基因體所需之 cis-acting elements<br>Identification of cis-acting elements on plus-strand subgenomic mRNA required for minus-strand subgenomic mRNA synthesis in bovine coronavirus |